
P R O T O K Ó Ł   NR  4/07

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji

w dniu 23 kwietnia 2007 roku

Pan Stanisław Gieroń – Przewodniczący Komisji dokonał otwarcia posiedzenia 

i powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości.

Lista obecności w załączeniu. 

Proponowany porządek posiedzenia w załączeniu.

Ad. 3.

Pan Henryk Wrzecionowski – st. specjalista ds. inwestycji poinformował, że 

potrzbne  są  uchwały  intencyjne,  ponieważ  Plan  Rozwoju  Lokalnego  przewidywał 

zadania  do  2006  r.  Uchwały  te  są  potwierdzeniem  zabezpieczenia  środków

w budżecie gminy.

Przedstawił projekty uchwał:

1) w sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Budowa   kanalizacji  sanitarnej

w miejscowości Chelmce” w latach 2007 – 2013,

2) w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej

w miejscowości Korczyn” w latach 2007 – 2013,

3) w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Budowa  oczyszczalni  ścieków

w Korczynie” w latach 2007 – 2013,

4) w sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Budowa   kanalizacji  sanitarnej

w miejscowoœci Kuźniaki zad. A i Ruda Strawczyñska zad. B” w latach 2007 – 

2013.

Ad. 2.

Pan  Bogdan  Woźniak  –  p.  o.  Kierownika  GOK-u  przedstawił  plan  pracy 
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Gminnego Ośrodka Kultury na 2007 r.

Poinformował,  że  wpłynęły   oferty  na  wykonanie  pomników Stefana Żeromskiego

i Henryka Sienkiewicza. Pomnik w marmurze kosztuje w zależności od rozmiarów 

24.000 zł (wysokość 2 m), a mniejszy 20.000 zł. Zrobi rozeznanie ile kosztuje pomnik 

z piaskowca i granitu.

Pani Dyrektor ZPO w Oblęgorku powiedziała, że na razie nie wie, jak to rozwiązać, 

ponieważ  trwa  rozbudowa  szkoły  i  zapytała,  kto  zapłaci  za  pomnik,  dlatego,  że

w budżecie szkoły nie ma na ten cel środków.

Natomiast Pani Dyrektor ZPO w Strawczynie proponuje namalowanie dużej postaci 

Żeromskiego na budynku szkoły od strony wschodniej.

Pani  Anna  Dziewanowska  zaproponowała  zastanowienie  się  nad  wykonaniem 

płaskorzeźby.

Komisja proponuje:

– na następne  posiedzenie  zaprosić  Dyrektorów ZPO Strawczyn i  Oblęgorek 

oraz  kogoś,  kto  się  zna  na  takich  sprawach,  jak  wykonanie  rzeźby,  czy 

namalowanie postaci na zewnętrznej ścianie budynku,

– zwrócić  się  do  sponsorów,  różnych  organizacji,  stowarzyszeń,  towarzystw, 

miłośników tych pisarzy o dofinansowanie pomników.

Ad. 3.

Pani  Ewa  Wawrzeńczyk  –  Kierownik  Referatu  Rozwoju  Lokalnego 

poinformowała  –  do  31.05.  br.  będziemy  składać  tzw.  „fiszki”  do  Urzędu 

Marszałkowskiego. Do połowy sierpnia br. Urząd oceni je i na tej podstawie będzie 

sporządzona lista rankingowa projektów, które mają szanse na realizację. Na każde 

zadanie przygotowany jest oddzielny projekt uchwały intencyjnej. Mniejsze zadania 

będą później łączone w większe projekty z określonym tytułem.   

Przedstawiła projekty uchwał:   
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5) w sprawie przyjęcia do realizacji zadania p.n. „Przystosowanie budynku Urzędu 

Gminy dla osób niepełnosprawnych ” w latach 2007 – 2013,

6) w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Modernizacja  świetlicy

w Oblęgorze” w latach 2007 – 2013,

7) w sprawie przyjęcia do realizacji zadania p.n. „Modernizacja ścieżki - dojścia do 

kapliczki  Świętej  Rozalii  na  terenie  rezerwatu  geologiczno-przyrodniczego 

Perzowa Góra w miejscowości Hucisko” w latach 2007 – 2013,

8) w sprawie przyjęcia do realizacji  zadania p.n.  „Wyeksponowanie wyrobiska po 

byłej kopalni barytu w Strawczynku” w latach 2007 – 2013,

9) w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Modernizacja  budynków 

Ochotniczej Straży Pożarnej  w Oblęgorku i Promniku” w latach 2007 – 2013,

10)w sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Budowa i  wyposażenie  placów 

zabaw i boisk na terenie gminy Strawczyn” w latach 2007 – 2013,

11)w sprawie przyjêcia do realizacji zadania p.n. „Modernizacja ścieżki rowerowej na 

terenie gminy  Strawczyn” w latach 2007 – 2013,

12)w sprawie przyjęcia do realizacji zadania p.n. „Tworzenie punktów widokowych 

na terenie gminy Strawczyn” w latach 2007 – 2013,

13)w sprawie przyjęcia do realizacji zadania p.n. „Remont i konserwacja kapliczek na 

terenie  gminy  oraz  zagospodarowanie  terenu  wokół  wielkiego  pieca

w Kuźniakach” w latach 2007 – 2013,

14)w sprawie przyjęcia do realizacji zadania p.n. „Zagospodarowanie wyrobiska po 

byłej  kopalni barytu w Hucisku oraz terenu odkrywek skalnych w Kuźniakach”

w latach 2007 – 2013,

15)w sprawie przyjęcia do realizacji zadania p.n. „Modernizacja istniejącego budynku 

Zespołu Placówek Oświatowych w Strawczynie” w latach 2007-2013, 

16)w  sprawie  przyjêcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Budowa  oœrodka  sportowego

w Promniku” w latach 2007 – 2013,

17)w sprawie  przyjęcia  do realizacji  zadania  p.n.  „Budowa zbiornika  retencyjnego

 w miejscowości Strawczyn” w latach 2007 – 2013,
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18)w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Budowa  centrum  sportowo- 

rekreacyjnego w Strawczynku” w latach 2007 – 2013,

19)w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Rozbudowa  i  modernizacja 

istniejącego budynku Gminnego Ośrodka Zdrowia w Strawczynie” w latach 2007 – 

2013.

Pani Halina Gad poprosiła Panią Kierownik o zorientowanie się, czy mieszkańcy 

mogą się starać indywidualnie o dofinansowanie założenia baterii słonecznych na 

ogrzewanie wody lub budynku, czy wniosek powinien być uwzględniony przez 

Urząd Gminy?

Pan Karol Picheta – referent ds. dróg udzielił informacji na temat projektów uchwał:

20)w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Przebudowa  drogi  gminnej

w miejscowości  Oblęgorek  za  Teriwą  wraz  z  budową  wodociągu  i  kanalizacji 

sanitarnej” w latach 2007 – 2013,

21)w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Przebudowa  drogi  gminnej

w miejscowości Kuźniaki pod Perzową Górą  ” w latach 2007 – 2013,

22)w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Przebudowa  drogi  gminnej

w miejscowości Oblęgór - Kurniki ” w latach 2007 – 2013,

23)w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Przebudowa  drogi  gminnej

w miejscowości Chełmce koło Misiarczyka” w latach 2007 – 2013,

24)w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Przebudowa  drogi  gminnej

w miejscowości Oblęgór - Sieniów” w latach 2007 – 2013,

25)w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Przebudowa  drogi  gminnej

w  miejscowości  Strawczynek  droga  poprzeczna  wraz  z  budową  wodociągu

i kanalizacji sanitarnej” w latach 2007 – 2013,

26)w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  zadania  p.n.  „Przebudowa  drogi  gminnej

w miejscowości  Oblęgór Huta Dolna – Niedźwiedź wraz z budową wodociągu

i kanalizacji sanitarnej ” w latach 2007 - 2013
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Ad. 1. 

Pani  Justyna  Stępień  –  Skarbnik  Gminy  przedstawiła  sprawozdanie

z wykonania budżetu gminy Strawczyn za 2006 r.

Budżet,  który  uchwaliła  Rada Gminy zamykał  się  kwotą  21.157.535 zł  po stronie 

dochodów i kwotą 21.881.045 zł po stronie wydatków.

W  ciągu  roku  wprowadzono  zmiany  po  stronie  dochodów  i  wydatków,  zmiany 

polegały na zmniejszeniu dochodów i wydatków budżetowych oraz przeniesień planu 

wydatków pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami.

Po wprowadzeniu zmian planowane dochody zmniejszyły się i wynosiły 19.765.741zł, 

natomiast wydatki po zmniejszeniu wynosiły 19.928.174 zł.

Dochody budżetowe zostały zrealizowane w wysokości 19.810.785,56 zł, tj. 100,23%.

Plan wydatków budżetowych został wykonany w kwocie 19.292.542,84 zł (96,81 %).

Zadłużenie  gminy  na  koniec  2006  r.  wynosi  1.425.600  zł,  co  w  porównaniu  do 

osiągniętych dochodów stanowi 7,19 %.

Uzyskana w 2006 r. różnica między dochodami a wydatkami wynosi 518.242,72 zł 

stanowi nadwyżkę budżetową. Po uwzględnieniu niedoboru budżetowego na koniec 

2005  r.  1.970.686,  46  zł  i  nadwyżkę  w 2006  r.  w  wysokości  518.242,72  zł  oraz 

umorzenie  pożyczek  w  wysokości  121.845  zł,  to  stan  niedoboru  budżetowego  na 

koniec 2006 r. wynosi 1.330.598,74 zł. 

Komisja  zapoznała  się  z  informacją  z  wykonania  założeń  polityki  społeczno  – 

gospodarczej gminy Strawczyn za 2006 r.

Komisja zaopiniowała pozytywnie wykonanie budżetu gminy Strawczyn za 2006 

r. oraz informację z wykonania założeń polityki społeczno – gospodarczej gminy 

Strawczyn za 2006 r.

Pani  Justyna  Stępień  –  Skarbnik  Gminy  poinformowała,  że  wpłynęła  pozytywna 

opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Kielcach  w  sprawie  wniosku  Komisji 
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Rewizyjnej dotyczącego udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2006 r.

Ad. 2.

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła projekty uchwał:

– w sprawie zmian w budżecie gminy za 2006 r.,

– w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2006 r.

Ad. 3.

Pan Karol Dostal  – Kierownik ZOS przedstawił  projekt  uchwały w sprawie 

regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym.

Zmieniła  się  podstawa  prawna  i  kryteria  przyznawania  stypendium  socjalnego. 

Wcześniej minimalny dochód na 1 osobę w rodzinie wynosił 316 zł, zwiększony jest 

do  351  zł.  Kwota  zasiłku  przyznawanego  w  przypadkach  losowych  jednorazowo, 

wzrosła z 280 zł do 320 zł.

Jest 640 stypendystów.

Na  wypłatę  stypendiów  wpłynęło  już  160.000  zł,  do  końca  czerwca  br.  wpłynie 

jeszcze 209.000 zł. 

Komisja zapoznała się z projektami uchwał:

1) w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie za 2006 r.,

2) w  sprawie  przyjęcia  „Rocznego  Programu  współpracy  Gminy  Strawczyn  

z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2007 rok”.
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Ad. 6.

Pan  Przewodniczący  obrad  odczytał  pismo  w  sprawie  likwidacji  Zespołu 

Obsługi Szkół i Gminnego Ośrodka Kultury oraz utworzenia w ich miejsce Referatu 

Oświaty, Kultury, Zdrowia i Promocji.

Pan Wójt wyjaśnił – obecnie są słabe wyniki współpracy między GOK-iem i szkołami, 

nie  ma  dobrej  współpracy  w  sporcie  z  nauczycielami  wychowania  fizycznego,

w świetlicach wiejskich nie najlepiej się dzieje.

Gdy ta sama osoba będzie odpowiedzialna za sprawy GOK-u i ZOS, powinna być 

ścisła współpraca między tym referatem a szkołami. 

W wyniku zmian zostanie zlikwidowany 1 etat (Kierownik GOK-u), nikt nie straci 

pracy, nastąpi dociążenie pewnych stanowisk i odciążenie innych. Niektóre czynności 

zostaną połączone, kadrowa z ZOS przejmie kadry z Urzędu Gminy. 

Obecnie  pracownik  pełniący  obowiązki  Kierownika  GOK-u  zajmował  się  sportem

i nadal będzie się nimi zajmował, ponadto będzie zastępcą Kierownika Referatu.

Wcześniej  Kierownik ZOS był zatrudniony w ZOS na ½ etatu i na ½ był zatrudniony 

w Urzędzie Gminy.

Komisja  opiniuje  pozytywnie  propozycję  likwidacji  Zespołu  Obsługi  Szkół

i  Gminnego  Ośrodka  Kultury  oraz  utworzenie  Referatu  Oświaty,  Kultury, 

Zdrowia i Promocji.

Pan Przewodniczący obrad odczytał pismo w sprawie nadania ulic w Oblęgorku.

Komisja  opiniuje  pozytywnie  wniosek  mieszkańców  Oblęgorka  i  proponuje 

zapytać mieszkańców pozostałych miejscowości odnośnie nadania nazw ulic.

Pan Przewodniczący obrad odczytał pisma: 

1) Stowarzyszenia  Lokalnej  Grupy  Działania  „Dorzecze  Bobrzy”  z  prośbą
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o poręczenie kredytu na realizację zadań i pomoc finansową na pokrycie kosztów 

obsługi kredytu,

2) Pana Wójta w sprawie malejącej ilości uczniów w szkołach na terenie gminy,

3) w sprawie propozycji zmiany herbu Gminy Strawczyn,

4) pismo – sprzeciw w sprawie przekształcenia terenów rolnych na tereny budowlane 

z przeznaczeniem na rozszerzenie działalności gospodarczej firmy „Defro”.

Pani  Ewa  Wawrzeńczyk –  Kierownik  RRL wyjaśniła  –  przed  rozbudową zakładu

o halę produkcyjną, właściciel „Defro” sporzadził raport oddziaływania inwestycji na 

środowisko,  w  którym  został  zobowiązany  do  używania  w  godzinach  nocnych 

narzędzi  ręcznych.  Wojewódzki  Inspektor  Ochrony  Środowiska  dokonał  pomiaru 

poziomu  hałasu,  ale  przy  ogrodzeniu  firmy.  Właściciel  uważa,  że  jest  to  pomiar 

niewiarygodny i złoży zastrzeżenie. Przedsiębiorca dokupił grunt przyległy do jego 

firmy i złożył do Urzędu Gminy wniosek o przekształcenie tego terenu pod działalność 

gospodarczą.

Ad. 5.

Sprawozdanie z pracy Komisji za 2006 r. w załączeniu.

Komisja proponuje:

– na  następne  posiedzenie  zaprosić  Dyrektorów  ZPO  w  Strawczynie

i  Oblęgorku  oraz  kogoś,  kto  się  zna  na  takich  sprawach,  jak  wykonanie 

rzeźby, czy namalowanie postaci na zewnętrznej ścianie budynku,

– zwrócić  się  do  sponsorów,  różnych  organizacji,  stowarzyszeń,  towarzystw, 

miłośników tych pisarzy o dofinansowanie pomników.

Pani Halina Gad poprosiła Panią Kierownik o zorientowanie się, czy mieszkańcy 

mogą się starać indywidualnie o dofinansowanie założenia baterii słonecznych na 
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ogrzewanie wody lub budynku, czy wniosek powinien być uwzględniony przez 

Urząd Gminy?

Komisja  opiniuje  pozytywnie  propozycję  likwidacji  Zespołu  Obsługi  Szkół

i  Gminnego  Ośrodka  Kultury  oraz  utworzenie  Referatu  Oświaty,  Kultury, 

Zdrowia i Promocji.

Komisja  opiniuje  pozytywnie  wniosek  mieszkańców  Oblęgorka  i  proponuje 

zapytać mieszkańców pozostałych miejscowości odnośnie nadania nazw ulic.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała: Przewodnicząca obrad:

Małgorzata Woźniak Stanisław Gieroń
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